
STAND VAN ZAKEN ACTIEPUNTEN iBABS

ID Onderwerp Toelichting (tekst uit iBabs gekopieerd) Verantwoordelijke Deadline ADVIES iBabs
137 Open dag na verbouw gemeentekantoor Er komt een open dag na de verbouwing van het 

gemeentekantoor.
Hans Teunissen 1-10-2022 Afgehandeld. De open dag is op 10 

september 2022. 
348 Natuurspeeltuin Het college zegt toe in overleg te treden met St. het Limburgs 

Landschap om de mogelijkheden van de realisatie van een 
natuurspeeltuin te bespreken.
PRES: Openstaand houden tot concreet resultaat geboekt is.

Janine van Hulsteijn 1-9-2022 Uitstellen tot 1-12-2022. De 
ondernemer werkt nog aan het plan 
voor de gronden van Limburgs 
Landschap. Zodra dat gereed is, treden 
wij weer in contact met Limburgs 
Landschap. 

381 Monitoring en evaluatie groenbeleidsplan Het college zal de uitvoering jaarlijks monitoren en na 5 jaar een 
evaluatie laten uitvoeren.

Frank Pubben 1-8-2022 Uitstellen tot 1-12-2022.

399 Jaarlijkse monitoring informatieveiligheid Het college zal jaarlijks een raadsinformatieavond beleggen over 
informatieveiligheid indien er ook daadwerkelijk iets te melden is 
en anders via de reguliere planning en controlcyclus 
verantwoording afleggen.

Hans Teunissen 30-9-2022 Er wordt een informatieavond gepland 
voor in de tweede helft van 2022. 

438 Uitwerking Verbindingsweg De wethouder zal nagaan of er meer verlichting en eventueel 
dynamische verlichting en fietsstroken kunnen komen voor de 
Verbindingsweg, alsmede een zorgvuldige landschappelijke 
inpassing van de weg

Janine van Hulsteijn 1-6-2023 De weg wordt landschappelijk ingepast 
conform het landschappelijk 
inpassingsplan en de aangenomen 
motie in het raadsbesluit van 8 
november 2021. Verkeerskundig wordt 
nog beoordeeld in hoeverre fietsstroken 
of dynamische verlichting toegepast 
gaan worden langs de Verbindingsweg. 

440 Grondbedrijf Het college komt terug op de vraag of een Genneps grondbedrijf 
bij de gemeente haalbaar en gewenst is

Janine van Hulsteijn 1-6-2022 Uitstellen tot 31-12-2022. Het 
onderzoek hiernaar loopt.  

441 Vrijdagmiddag opening gemeentekantoor Het college gaat in beeld brengen wat de gevolgen hiervan 
zouden zijn  in financieel en formatief opzicht

Hans Teunissen 1-12-2022

445 Landschapsontwikkelingsplan Het college komt terug op de toegevoegde waarde van een LOP Peter Stevens 1-6-2023

448 Planning woningbouw Ven-Zelderheide Het college zal de planning kenbaar maken aan de raad waaruit 
zou moeten blijken dat de toegekende provinciale subsidie niet 
in gevaar komt

Peter Stevens 1-7-2022 De aanvraag om subsidie is tijdig, begin 
mei, bij de provincie ingediend.  

454 Geluidsschermen N271 bij Heijen Het college gaat op korte termijn met de provincie in overleg 
over het aanleggen van geluidsschermen

Janine van Hulsteijn 1-9-2022 Uitstellen tot 1-12-2022. In het najaar 
wordt overleg gevoerd met de provincie. 

457 Advies aan de raad Conform de aangenomen motie van 25 januari 2021 zal de 
griffier een conceptadvies maken voor de raad over het 
risicoprofiel van de deelname aan het Energielandgoed

Griffie 1-10-2022

462 Opvang beschermd wonen De portefeuillehouder gaat na of er in Gennep nieuw aanbod kan 
komen voor beschermd wonen, mogelijk op de Heikant

Frank Pubben 1-10-2022
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470 Ventilatie op scholen De portefeuillehouder gaat nader overleg voeren met de 

schoolbesturen om eventuele versnelling te bereiken in het 
aanbrengen van verbeterde ventilatie en de eventuele kosten 
voor de gemeente in beeld brengen. PRES 7 mrt:  nog niet als 
afgedaan beschouwen, zit nog open eind in.

Frank Pubben 1-10-2022

472 specialistisch personeel jeugdhulpverlening  De wethouder gaat na of het signaal van de Jeugdautoriteit ook 
voor onze regio klopt dat er een ernstig tekort dreigt aan 
bekwaam personeel.

Frank Pubben 1-10-2022

473 Onderbouwing triple helix De wethouder zal de onderbouwing triple helix  toesturen Janine van Hulsteijn 1-8-2022 Afgehandeld. De onderbouwing triple 
helix is op 4 september 2022 via de 
Griffie aan de raad verzonden.  

476 Informatievoorziening over inburgering De wethouder zal met de heer Pubben bezien op welke manier 
een informatiebijeenkomst voor alle inwoners over inburgering 
in Gennep belegd zou kunnen gaan worden.(532972)

Frank Pubben 1-10-2022

484 Evaluatie communicatietraject  (plan haven Heijen) Het college zal een evaluatie gaan uitvoeren van het 
communicatietraject dat rond de uitbreiding van de haven is 
gelopen.

Janine van Hulsteijn 23-1-2023

485 Monitoren van de uitvoering van de Regiodeal en 
investeringsagenda

De portefeuillehouder zegt toe dat ze terugkomt op de vraag hoe 
het proces van uitvoering en succes voor de raad te volgen zal 
zijn.

Janine van Hulsteijn 12-12-2022 Afgehandeld. Op 6 juli 2022 zijn de  
projectenboekjes van Regio Noord-
Limburg via de Griffie aan de raad 
verzonden.  Zie ook actiepunt 502.

487 woonlastenneutrale leningen voor 
verduurzamingsaanpassingen

De portefeuillehouder gaat na of de gemeente leningen kan 
verstrekken die investeringen in verduurzaming mogelijk maken 
zonder dat de woonlasten toenemen voor de betrokken 
bewoners.

Peter Stevens 19-9-2022 Het onderzoek naar de mogelijkheden 
om als gemeente leningen te 
verstrekken loopt.  Zie ook actiepunt 
491.

491 Fonds voor minima Het college zal  antwoord geven op de mogelijkheden om voor 
de minima een apart fonds in het leven te roepen om ook te 
kunnen participeren in de transitie warmte.

Janine van Hulsteijn 19-9-2022 Het onderzoek naar de mogelijkheden 
voor een fonds loopt nog. Zie ook 
actiepunt 487.

500 Oversteek Brabantweg thv Willem Boyeweg Het college zegt toe dat de werkzaamheden om de oversteek te 
realiseren in april starten.

Frank Pubben 1-8-2022 Uitstellen tot 31-12-2022. De 
werkzaamheden lopen enige vertraging 
op.

501 Indexeren prijzen in het MJOP Het college zegt toe dat de prijzen zullen worden geindexeerd. Janine van Hulsteijn 7-11-2022 Het indexeren wordt meegenomen in de 
aanbestedingsprocedure c.q. de 
overeenkomst die wordt afgesloten met 
de partij die het MJOP gaat uitvoeren. 

502 Verslagen regiegroep tranches De verslagen van de verschillende tranches kunnen binnenkort 
toegestuurd worden.

Janine van Hulsteijn 20-6-2022 Afgehandeld. Op 6 juli 2022 zijn de  
projectenboekjes van Regio Noord-
Limburg via de Griffie aan de raad 
verzonden. Zie ook actiepunt 485. 
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503 Project Rozenbroek Het college gaat na of een deel van de meerkosten zal zijn te 

claimen bij de externe adviseur .
Peter Stevens 1-8-2022 Afgehandeld. We hebben met advies- 

en ingenieursbureau RHDHV een ovk 
gesloten om een deel van de kosten te 
vergoeden, deze vergoeding bestaat uit 
nog af te nemen adviseursuren  

509 Spoorboekje De griffier gaat na of er meer tijd kan komen voor de fracties om 
hun technische vragen te stellen over de jaarstukken.

Janine van Hulsteijn 26-9-2022 Afgehandeld in presidium op 12 
september 2022 

514 Training gemeentefinancien De fracties gaan na of er nog specifiek behoefte is aan een 
training of uitleg op het gebied van de gemeentefinanciën.

Griffie 17-10-2022

515 Voorjaarsnota vaststellen Het auditcomité  wil zich buigen over de vraag of de raad een 
voorjaarsnota moet vaststellen of dat hij het voortaan beter voor 
kennisgeving kan aannemen.

Griffie 17-10-2022

516 Indienen technische vragen (1e trimesterrapportage) Alle fracties stellen hun technische vragen voor zover nog niet 
ingediend, alsnog schriftelijk via de griffie aan het college. De 
vragen zullen ook schriftelijk beantwoord worden.

Griffie 11-7-2022 Afgehandeld. 

517  Weergeven stand van zaken (1e trimesterrapportage) De portefeuillehouder gaat na of er duidelijker aangegeven en 
sneller te beoordelen kan worden of zaken op koers zijn of niet 
dan nu uit de toelichtingen is op te maken.

Janine van Hulsteijn 31-10-2022

518 Datagedreven werken (Voorjaarsnota) De raad zal uitvoerig betrokken worden bij de voor- en nadelen 
van datagedreven werken.

Hans Teunissen 31-12-2022

519  Mediabeleid De portefeuillehouder zal schriftelijk laten weten wanneer het 
mediabeleid aan de raad zal worden voorgelegd

Hans Teunissen 31-10-2022 Afgehandeld, beantwoord voor de 
raadsvergadering van 11 juli 2022

520  Duur van de bewoning bij gebruik starterslening De portefeuillehouder komt terug op de vraag hoe lang kopers 
met een starterslening in hun woning moeten wonen voor ze het 
verkopen.

Peter Stevens 1-8-2022 Afgehandeld. De reactie is per mail, op 
27 juni 2022, via de Griffie naar de raad 
verzonden. 

521 Openstaande vragen Stichting Overlegorgaan Nat. Park De 
 Maasduinen

De resterende vragen zullen schriftelijk worden beantwoord. Peter Stevens 11-7-2022 Afgehandeld, beantwoord voor de 
raadsvergadering van 11 juli 2022

522 Openstaande vragen Bestemmingsplan "Gennep. Brugstraat 
152-174"

De openstaande vragen worden schriftelijk beantwoord. Peter Stevens 11-7-2022 Afgehandeld, beantwoord voor de 
raadsvergadering van 11 juli 2022
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523 Openstaande vragen Bestemmingsplan "Kleefseweg 14 Ven-

Zelderheide" (Parc Buitengewoon) 
De openstaande vragen worden schriftelijk beantwoord. Peter Stevens 11-7-2022 Afgehandeld, beantwoord voor de 

raadsvergadering van 11 juli 2022
524 Verkeersveiligheid Hommersumseweg De portefeuillehouder gaat na hoe de verkeersveiligheid kan 

worden verbeterd van de Brem naar de Hommersumseweg en 
komt daar bij de raad op terug.

Frank Pubben 1-8-2022 Uitstellen tot 1-11-2022 

525 Jopo  dhr. Spikmans van het Elzendaalcollege uitnodigen voor de 
volgende presidiumvergadering

Griffie 26-9-2022
Afgehandeld 

526 Gebruik kwaliteitsmenu voor bijdrage aan vergroening Het college gaat na of het budget van het kwaliteitsmenu 
buitengebied kan worden gebruikt voor de financiering van de 
motie over vergroening schoolpleinen.

Frank Pubben 3-10-2022 Afgehandeld. Op 1 augustus 2022 is 
reactie/beantwoording van de motie 
(Djuma nr. 572543) en actiepunt (nr 
526) betreffende groene schoolpleinen 
aan de raad verzonden. 

527 Maessen en Karrevenseweg In hoeverre is projectontwikkelaar Maessen verantwoordelijk 
voor de financiering van de reconstructie van de Karrevenseweg?

Frank Pubben 26-9-2022
Afgehandeld. Projectontwikkelaar  
Maessen is verantwoordelijk voor het 
terugbrengen van Langeven en 
Karrevenseweg in de oorspronkelijke 
staat van begin 2016

528 Karrevenseweg De portefeuillehouder gaat samen met alle belanghebbenden 
rond de tafel om onder meer te kijken naar de knik in de weg 
vlak voor het tunneltje.

Frank Pubben 14-11-2022

529 Verhuizing Mikado De eerder door D66 gestelde schriftelijke vragen worden op zeer 
korte termijn beantwoord.

Frank Pubben 13-7-2022 Afgehandeld. Het college heeft op 19 juli 
2022 de antwoordbrief  vastgesteld, 
deze is naar de raad gestuurd 

530 Website en energietoeslag De wethouder zegt toe dat de website van de gemeente wordt 
aangepast en andere communicatiekanalen worden gebruikt 
opdat duidelijk is dat er geen vermogenstoets plaatsvindt

Frank Pubben 19-9-2022 Afgehandeld

531 subsidiemogelijkheden rondom energie en warmte De portefeuillehouder gaat na wat de mogelijkheden zijn voor 
een integrale kijk op financiële ondersteuning van huishoudens 
bij de energietransitie en de hoge energieprijzen.

Peter Stevens 24-4-2023

Peildatum overzicht 5 sept. 2022 voor het presidium van 12 
sept. 2022 

Einddatum verstrijkt 
vóór volgend 
presidium van 31 
okt. 2022

Einddatum verstreken


